
 OBEC SUCHÁ NAD PARNOU 
Obecný úrad Suchá nad Parnou  
919 01  Suchá nad Parnou 68 
IČO: 00313009 
(ďale ajj ako „obec“) 

 

 
 

 
 

 Z á p i s n i c a  
 
 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Suchá nad Parnou 
konaného dňa 16.8.2021 o 19:00 hod. v kultúrnom dome v Suchej nad Parnou 

 
 

Prítomní:   poslanci:    Ing. Katarína Gažovičová 
Ing. Adam Krajčovič, PhD. – zástupca starostu 
JUDr. Zuzana Krajčovičová 

      Alena Lastovičková 
Ing. Mária Srnáková 
Marek Surový 

   starosta:   Ing. Martin Glončák 
   zapisovateľka:  Helena Tajcnárová 
   ekonómka:   Stanislava Šajbidorová 
   verejnosť 
Ospravedlnení:   Mgr. Pavol Bejdák 

Martin Praženka 
Marek Radvanský   
  

 
Bod 1. Zasadnutie otvoril starosta obce Ing. Martin Glončák Privítal prítomných a za overovateľov zápisnice 

určil poslankyne Ing. Katarínu Gažovičovú a Alenu Lastovičkovú                 . 
 
Uznesenie č. 36/2021 Obecné zastupiteľstvo Suchej nad Parnou b e r i e  n a  v e d o m i e  určenie overovateľov zápisnice 

poslankyne Ing. Katarínu Gažovičovú a Alenu Lastovičkovú. 
 
  Hlasovanie:  prítomní  6 poslancov 

za   6 poslancov 
proti   0 poslancov 
zdržal sa   0 poslancov 
 

Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 36/2021 bolo prijaté. 
 
Bod 2.  Starosta prečítal program zasadnutia tak ako bol vyvesený na úradnej tabuli a dal hlasovať o jeho 

schválení. 
 
Uznesenie č. 37/2021 Obecné zastupiteľstvo Suchej nad Parnou s c h v a ľ u j e  program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v znení tak, ako bol zverejnený na úradnej tabuli: 
 

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a určenie overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie programu. 
3. Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2021 Prevádzkový poriadok pohrebiska obce Suchá nad 

Parnou. 
4. Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2021 o určení výšky príspevku a spôsobu platenia čiastočnej 

úhrady nákladov za stravu v školskej jedálni pri  ZŠ s MŠ Suchá nad Parnou. 
5. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021. 
6. Vzdanie sa predkupného spoluvlastníckeho práva pozemku parc. č. 18/8.  
7. Informácie. 
8. Rôzne. 
9. Záver. 
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  Hlasovanie:  prítomní  6 poslancov 
za   6 poslancov 
proti   0 poslancov 
zdržal sa   0 poslancov 
 

Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 37/2021 bolo prijaté. 
 
Bod 3.  Návrh VZN č. 1/2021 Prevádzkový poriadok pohrebiska bol vyvesený na úradnej tabuli najmenej 15 dní 

pred týmto zasadnutím. Neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky od verejnosti. Poslanci o ňom 
rokovali na pracovnej porade. Text návrhu VZN bol pre prítomných občanov premietnutý na plátne. 
Návrh VZN č. 1/2021 je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 
Občania mali pripomienky, že poplatky sa veľmi zvýšili. Za dvojhrob sa zvýšili z 33 eur na 55 eur a za 
jednohrob zo 16,60 eur na 33 eur na 10 rokov.  
K zvýšeniu poplatkov starosta reagoval, že poplatky sa nezvyšovali minimálne 10 rokov a sadzba v 
podiele na jeden rok nie je vysoká – za dvojhrob je to 5,50 eur na rok a za jednohrob 3,30 eur na rok. 
Jedná sa teda o navýšenie o 2,20 eur na rok za dvojhrob a o 1,64 eur na rok za jednohrob, čo je únosné 
pre každého občana. Navyše požiadavky na údržbu cintorína sú zo strany občanov stále vyššie, čo si 
vyžaduje aj vynakladané vyššie náklady zo strany obce.  
K tomu niektorí občania namietli, že pracovníci, keď pokosia cintorín, tráva zostáva na pomníkoch, 
zaschne a ťažko sa dáva z hrobov dolu. Starosta odpovedal, že údržbári pokiaľ je to možné, hroby 
zhruba zametajú. Ak by to mali robiť dôkladne, niekoľko dní v mesiaci budú zametať len hroby, na úkor 
iných potrebných prác v obci. Aby sa predchádzalo zasychaniu trávy na hroboch a následnému 
ťažšiemu čisteniu zo strany občanov, bol podaný návrh, aby bolo kosenie cintorína vopred vyhlásené 
v rozhlase. 
Poslanec Krajčovič doplnil informácie k prevádzke cintorína, že roky ľudia v areály cintorína k plotu 
vyvážajú hlinu. Obec by túto hlinu chcela zlikvidovať. Tiež by chcela zbúrať malú budovu a zrovnať 
a vyčistiť túto plochu. Obec tiež zakúpila softvér na efektívnu správu a evidenciu cintorína. V 
budúcnosti obec plánuje tiež zriadiť urnové miesto.  
P. Balážová sa pýtala, odkedy platia nové poplatky, nakoľko boli schválené na minulom zastupiteľstve 
a zápisnica nebola do dnešného dňa zverejnená, či platí uznesenie č. 27/2021, a že by bolo dobré robiť 
zvukové záznamy zo zasadnutí zastupiteľstva.  
Starosta odpovedal, že uznesenia sú zverejnené v riadnom termíne podľa zákona a termín zverejnenia 
uznesení sa na zápisnice nevzťahuje. Prevádzkový poriadok je platný podľa schváleného uznesenia. 
O cintorín nebolo po minulé roky ani zďaleka postarané tak, ako je postarané teraz.  
P. Balážová pokračovala, že tieto poplatky sa schvaľujú teraz vo VZN č. 1/2021 a v paragrafe 24 
v návrhu je chyba - zlý dátum schválenia aktuálne platného prevádzkového poriadku pohrebiska. 
Starosta sa poďakoval p. Balážovej za korektnú pripomienku a technickú chybu opravil. Spomenul, že 
návrh VZN bol zverejnený k pripomienkovaniu, a že pani Balážová mohla vzniesť pripomienku vopred 
v tejto na to určenej lehote a nie až pri schvaľovaní VZN. 

 
Uznesenie č. 38/2021  Obecné zastupiteľstvo v Suchej nad Parnou: 

a) s c h v a ľ u j e Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2021 – Prevádzkový poriadok pohrebiska obce 
Suchá nad Parnou. 

b) r u š í  Všeobecné záväzné nariadenie č. 2/2011 -  Prevádzkový poriadok pohrebiska obce Suchá 
nad Parnou  - uznesenie č. 40/2011 zo dňa 27.6.2011 

  Hlasovanie:  prítomní  6 poslancov 
za   6 poslancov 
proti   0 poslancov 
zdržal sa   0 poslancov 
 

Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 38/2021 bolo prijaté. 
 

Bod 4. Návrh VZN č. 2/2021 o určení výšky príspevku a spôsobe platenia čiastočnej úhrady nákladov za stravu 
v školskej jedálni pri  ZŠ s MŠ Suchá nad Parnou bol vyvesený na úradnej tabuli najmenej 15 dní pred 
týmto zasadnutím. Poslanci o ňom rokovali na pracovnej porade. Neboli k nemu vznesené žiadne 
pripomienky zo strany verejnosti. Zapracovala sa však do neho úprava na základe návrhu hlavnej 
kontrolórky - výška poplatku za desiatu by mala byť daná v zákonom danej výške podľa príslušného 
finančného pásma. Schvaľoval sa teda upravený text návrhu VZN, kde sa bude vychádzať z finančných 
pásiem - naša škola patrí do 3. pásma. Otázka je, či budeme robiť deťom desiate, nakoľko vlani desiatu 
nedostávali kvôli epidemiologickým nariadeniam. Tento rok sa teda zistí záujem o obedy a desiatu a či 
bude kuchyňa kapacitne stačiť aj na varenie obedov pre dôchodcov. Návrh VZN č. 2/2021 je prílohou č. 
2 tejto zápisnice. 
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Uznesenie č. 39/2021  Obecné zastupiteľstvo v Suchej nad Parnou 

a) s c h v a ľ u j e Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2021 o určení výšky príspevku a spôsobe 
platenia čiastočnej úhrady nákladov za stravu v školskej jedálni pri  ZŠ s MŠ Suchá nad 
Parnou. 

b) r u š í  Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019  o určení výšky príspevku a spôsobe platenia 
čiastočnej úhrady nákladov za stravu v školskej jedálni pri  ZŠ s MŠ Suchá nad Parnou – uznesenie 
č. 80/2019 zo dňa 28.8.2019 

 
   Hlasovanie:  prítomní  6 poslancov 

za   6 poslancov 
proti   0 poslancov 
zdržal sa   0 poslancov 
 

Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 39/2021 bolo prijaté. 
 
Bod 5. Starosta dal slovo ekonómke p. Šajbidorovej, ktorá oboznámila prítomných s rozpočtovým opatrením 

na práce, ktoré bolo potrebné vykonať počas rekonštrukcie kultúrneho domu, a ktoré bolo potrebné 
zapracovať do rozpočtu a na nové práce, ktoré si vyžaduje situácia v obci.  
Starosta doplnil informácie o týchto prácach na kultúrnom dome a tiež ďalšie informácie: 
• úplná rekonštrukcia kuchyne, napojenie do kanalizácie cez lapač tukov (počas rekonštrukcie 

kultúrneho domu sa totiž zistilo, že kuchyňa nebola napojená na kanalizáciu a celé roky odpad 
tiekol spolu aj s dažďovou vodou do potoka),  

• zrekonštruovali sa sprchy a WC pri bočnom vchode (budú sa využívať počas kultúrnych aj 
športových podujatí, napr. počas Suchovskej pätnástky, aj pre plánovanú posilňovňu) 

• v podzemných priestoroch sa pripravuje posilňovňa, doplnia sa hracie prvky na ihrisko, do 
základnej aj materskej školy, 

• do škôlky je potrebné zakúpiť klimatizáciu, ktorá sa umiestnia na chodby, 
• obec uvažuje nad umiestnením cestného semaforu na Košolanskú cestu, aby sa zvýšila 

bezpečnosť na ceste. Jedná sa o semafor, na ktorom zasvieti červená v prípade, že prechádzajúce 
auto ide rýchlejšie, ako je povolená rýchlosť.  

Starosta občanom ozrejmil, prečo bolo potrebné urobiť kontajnerovú triedu. 
P. Balážová mala pripomienku, že či niečo už bolo zrealizované a ak, tak z akých zdrojov sa financovali, 
keď sme nemali na to rozpočet. Starosta odpovedal, že peniaze sa použili z opráv a údržby a tie tam 
teraz budú do rozpočtu vrátené. Podľa p. Balážovej sme porušili zákon o verejnom obstarávaní. Tvrdí, 
že to je zmena celého rozpočtu.  
Občania sa informovali, či sa nevedelo, že kuchyňa sa bude tiež prerábať. Starosta odpovedal, že 
pôvodný rozpočet na práce v kuchyni zahŕňal len nové obklady a dlažby, práce naviac boli búracie 
práce, kompletná výmena všetkých rozvodov (voda, odpad, plyn, elektrika). Poslanec p. Krajčovič 
doplnil, že to boli práce naviac, a preto sa tu teraz schvaľujú, lebo bol rozpočet presiahnutý. 
P. Balážová sa ďalej pýtala, z čoho budú hradené ostatné položky P. Šajbidorová odpovedala, že to 
pôjde z rezervného fondu a ak sa niečo nezrealizuje, peniaze ostanú v rezervnom fonde. Starosta 
doplnil, že naša kontrolórka zmeny v rozpočte odobrila, povedala, že je to v rámci ročného rozpočtu 
možné urobiť a je to v poriadku. Ku kontajnerovej triede tiež doplnil informáciu, že nájom je na 1 rok 
od 1.9.2021 a na nájomné sa budú skladať obce spadajúce do nášho školského obvodu. Bude to 1 
trieda zložená zo 4 kontajnerov.  
Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 je prílohou č. 3 tejto zápisnice. 
 

Uznesenie č. 40/2021  Obecné zastupiteľstvo v Suchej nad Parnou s c h v a ľ u j e rozpočtové opatrenie č. 4/2021. 
 
  Hlasovanie:  prítomní  6 poslancov 

za   4 poslancov 
proti   0 poslancov 
zdržal sa   2 poslancov ( Krajčovičová, Gažovičová) 
 

Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 40/2021 bolo prijaté. 
 
Bod 6. Lekáreň v našej obci zmenila vlastníka. Kúpila ju p. Rábarová z Košolnej, ktorá má lekáreň aj v Dolnej 

Krupej. Na pozemky a priestory zdravotného strediska, v ktorom je lekáreň, má obec predkupné právo 
na základe podielového spoluvlastníctva spoločných priestorov. Obec obdržala od bývalých majiteľov 
lekárne ponuku na odkúpenie podielu v cene 25 000 Eur. Odkúpenie tohto podielu je pre obec 
nereálne a nerentabilné. Obci vyhovuje, aby to bolo tak, ako doposiaľ. Pred lekárňou sa vybudujú nové 
parkovné miesta, ktoré budú vyhradené pre návštevníkov lekárne. 
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Uznesenie č. 41/2021  Obecné zastupiteľstvo v Suchej nad Parnou s ú h l a s í za obec ako podielového spoluvlastníka 
pozemku C KN parcelné č. 18/8, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 416 m2 
zapísaného na liste vlastníctva č. 1819 Okresného úradu Trnava, katastrálneho odboru pre obec Suchá 
nad Parnou, katastrálne územie Suchá nad Parnou, so spoluvlastníckym podielom v rozsahu 1/4 z 
celku, aby sa obec Suchá nad Parnou záväzne a neodvolateľne vzdala predkupného práva, konkrétne 
súhlasí, že obec Suchá nad Parnou nemá záujem o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu na vyššie 
uvedenom a bližšie špecifikovanom pozemku za kúpnu cenu 25 000,00 EUR. 

 
 Hlasovanie:  prítomní  6 poslancov 

za   6 poslancov 
proti   0 poslancov 
zdržal sa   0 poslancov 
 

Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 41/2021 bolo prijaté. 
 
Bod 7. Starosta informoval: 
 
 Starosta tento bod skrátil, nakoľko o mesiac bude plánované zasadnutie obecného zastupiteľstva , na 

ktorom budú tieto informácie podané. 
 

 
Bod 8.   Rôzne: 
    

1. Občania sa pýtali, čo robí obec pre to, aby bolo zamedzené vývozu močovky, nakoľko v celej obci 
už niekoľko dní je neznesiteľný smrad. Starosta odpovedal, že toto už riešil minulý rok so 
starostami aj právnikom. Výsledkom bolo, že nemáme žiadny právny dôvod ako pôvodcom 
v tomto zabrániť. Nerobia to protizákonne, na vývoz majú povolenie. Občania navrhli, aby 
starosta zavolal na životné prostredie a požiadal, aby prišli na kontrolu. 

2. P. Ladvenica chcel vedieť, aké práce počas roka urobila stavebná firma zriadená obcou. Starosta 
odpovedal, že na plánovanom zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré bude najbližšie sa obecný 
podnik odprezentuje. 

3. P. Krchňáková kritizovala, že nemáme plyn v dedine a obec chce financie využívať na semafor. 
Starosta odpovedal, že plyn a voda je pre všetkých prioritou. Oboznámil ako vyzerajú práce na 
projektoch - čakáme ešte jedno vyjadrenie, je predpoklad, že ku koncu roka budeme mať územné 
rozhodnutie a následne stavebné povolenie. Riešime aj chodník do Ružovej a Vlčej doliny. 
Vzhľadom na vysporiadanie vlastníckych práv pozemkov sú to zložité projekty. Ak by sme mali 
vlastné pozemky, tak už vlani by boli chodníky hotové. Teraz máme v riešení chodník od 
reštaurácie Šrámek smerom do Vlčej doliny. Problém je s lávkou pre peších cez potok. Bude 
rokovanie o možnostiach umiestnenia lávky. Niektorí občania navrhli, aby sa chodník vybudoval 
po pravej strane ako sú topole z dôvodu bezpečnosti.  P. Balážová podporila projekt, ktorý 
navrhuje trasu chodníka pred domy, nakoľko je to návrh odborníkov. 

4. P. Fridrichová upozornila, že v zákrute v Starej hore je veľké nebezpečenstvo pre chodcov, 
cyklistov a deti. Navrhla, aby sa tam umiestnil spomaľovač alebo aspoň zrkadlo.  

5. Občania upozornili na kamene umiestnené oproti pošte, nakoľko takto môže prísť k nehode. 
6. P. Baláž sa spýtal ako pokračuje projekt, ktorý bol schválený na oddychovú zónu. Starosta 

odpovedal, že tieto projekty sú pozastavené.  
 
Bod 9.   Záver: 
 
  Starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
  
O v e r o v a t e l i a :  Ing. Katarína Gažovičová   ................................ 
 

Alena Lastovičková  ................................    
 
 
 
 
 
    ................................................... 

                                                Ing. Martin Glončák   
                                                                        starosta obce 
 
V Suchej nad Parnou, 16.8.2021 
Zapísala: Helena Tajcnárová 


